
 

Mødereferat af:  
Afd.44 Grundtvigsparken bestyrelsesmøde. 
 

Referat nr. 130 

Til stede var: Jens Schou, Egart Davidsen, Hanne 
Jørgensen, Lilly F. Mogensen, Birgit Sommerset 
 

Dag og år: 
2. oktober 2024 

Pkt. 1.  Valg af ordstyrer 
 

Birgit 

Pkt. 2.  Valg af referent 
 

Lilly 

Pkt. 3. Godkendelse af referat 129 
 

Referatet godkendt elektronisk. 

Pkt. 4. Dialogmøde for Grundtvigsparkens 
beboere / Grundtvigskassen. 
 
 
 
 
 

Besøg af beboer, der ønskede oplysninger 
om elpriser og hvornår man på , App ang. 
vores elforbrug, kan se indtægten fra 
vores solceller.( B42 arbejder på sagen ) 
Beboer kom med forslag til opslagstavlen, 
hvoraf det fremgår, hvem der er i de 
forskellige teams, hvem , man skal 
kontakte, hvis man ønsker at blive frivillig 
mm.  Ideen er god, der skal videre-
arbejdes med udformningen. 
 

Pkt. 5 .  Opdatering  teams ( opdateret liste over 
frivillige. 

 Jævnfør ovennævnte er opdatering 
under udarbejdelse. 
Overvejelser ang. orientering til 
nuværende beboere. Nye beboer vil få 
oplysningerne sammen med folderen. 
 

Pkt 6. Oprettelse af forretningsorden for 
afdelingsbestyrelsen. 
 

Ved grundig gennemgang af forslaget, der 
var blevet omdelt på sidste bestyrelses-
møde, fandt bestyrelsen, at vi vil holde os 
til forretningsordenen udformet af B42. 
 

Pkt. 7. Evaluering af markvandring. 
 

Vi holdt møde inden selve 
markvandringen. I mødet deltog Jens 
Christian teknisk chef,  Søren med 
ansvaret for de grønne områder, vores 
nye kummunikationsmedarbejder og 
B42’s direktør . Godt møde og en fin 
markvandring, hvor vi drøftede 
standarden i Grundtvigsparken. 
 



Bestyrelsen skal finde frem til en 
standard og evt. komme med forslag til 
afdelingsmødet i 2025. Vores filter / 
ventilationssystem renses efter 
Bestyrelsen skal prøve at finde frem til en 
markvandringen, hvor man kunne se, at 
mange er tillukket af skidt. 

Pkt. 8. Kælder/ havemøbler okt. 2024. Bestyrelsen fremsætter forslag på 
afdelingsmødet 2025 ang. opbevaring af 
havemøbler i kælderen. 
I 2024 gives dispensation til 
vinteropbevaringen. Der bliver adgang til 
kælderen i weekenderne 26/27 okt. og  2/3 
november i tidsrummet 10 – 16. 

Pkt.9. Afdelingsmødet 2025. B42 har meddelt bestyrelsen, at vores møde 
er berammet til 13. marts kl. 17. 
Bestyrelsen skriver til B42, at dato og 
tidspunkt passer os udmærket, dog vil vi 
starte med at byde beboerne på 
smørrebrød,.Selve afdelingsmødet ønsker vi 
starter kl.18. 

Pkt. 10. Evt. Møde med Skovglimt. Hanne, Birgit, Lilly og 
evt. Egart deltager. Der er ikke udformet en 
dagsorden. Fra B 42 deltager Jens Christian. 

 


